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Zápisnica zo zasadnutia Členskej schôdze BU 2.6.2023 o 10:00 hod v Látkach 

POZVÁNKA 
na výročnú Členskú schôdzu Bežeckého úseku (ČS_BÚ) SLSA 02. 07. 2023 10.00 hod  

zasadačka Obecný úrad LÁTKY  

predseda BU_SLSA Martin BAJČIČÁK  
člen predsedníctva SLSA za BU Mário KUBIŠ  
predsedníctvo BU_SLSA Peter ĎURČO, Stanislav HOLIENČIK, Ján VALUŠKA  
 

PROGRAM 
 

1. Otvorenie  
2. Oznámenie o uznášaniaschopnosti Členskej schôdze – mimoriadna po pol hodine 
3. Voľba mandátovej a návrhovej komisie 
4. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
5. Schválenie programu  
6. Schválenie rokovacieho poriadku  
7. Správa o činnosti BU_SLSA za obdobie 2022/2023 (1.-3. kola SP, ME EUROLOPPET, ERAZMUS, 

finančne podpor. PROJEKTY)  
8. Správa o hospodárení BU_SLSA za rok 2022  
9. Schválenie delegátov BU_SLSA na Konferenciu SLSA  
10. Ciele na nastávajúcu sezónu – (Rozpočet podľa P_SLSA. Použitie na obnovu NLC? Projekty 

ŠPORT a OBNOVA)  
11. Rôzne (Podpora TOP SLSA Atlétov a Projekty)  
12. Diskusia  
13. Návrh a schválenie uznesení Členskej schôdze  
14. Záver  

 
pozvaní:  
HK_ SLSA - Beáta LIPOVSKÁ KRK_SLSA Vladimír STAROŇ 
Delegáti klubov BU_SLSA  
Zástupcovia klubov BU_SLSA  
P_SLSA – Jiří JEŘÁBEK, Július HERMÉLY, Marek HLINIČAN, Ľubo MASÁR, Peter ČERVEŇ, Patrik DLUHOŠ, 
Martin MESÍK, František ZLEVSKÝ  
Ivan IVANIČ – prezident SLSA predstaví koncept SLSA 2023 PLUS bude dodaný najneskoršie 29.6.23 
Michal MALÁK – športový riaditeľ (prepojenie BU_SLSA na Európske štruktúry)  
Viliam MICHALECH – zástupca Euroloppet pre Slovensko  
Ivan KARKOŠIAK – poradca pre SLSA aktivity  
 

1. Zasadnutie ČS BÚ otvoril Ivan Ivanič, privítal prítomných. Skonštatoval, že ČS BÚ nie je 

uznášaniaschopná. Po 60 minútach zahájil Mimoriadnu členskú schôdzu BÚ SLSA. 

2. MČS je uznášania schopná v počte hlasov: 8 

3. Návrhy kandidátov do mandátovej a návrhovej komisie: Michal Malák, Vladimír Staroň, Ján 

Valuška. 



UZNESENIE:  

MČS BÚ schvaľuje mandátovú a návrhovú komisiu: Michal Malák, Vladimír Staroň, Ján 

Valuška 

ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 

4. MČS BÚ navrhuje za zapisovateľa: Beáta Lipovská a overovateľov: Jiří Jeřábek, Mário Kubiš 

UZNESENIE:  

MČS BÚ schvaľuje zapisovateľa: Beáta Lipovská 

ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 

UZNESENIE: 

MČS BÚ schvaľuje overovateľov: Jiří Jeřábek, Mário Kubiš 

ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 

5. MČS schválila program zasadnutia MČS BÚ. 

UZNESENIE: 

MČS BÚ schvaľuje program zasadnutia MČS v predloženom znení.  

ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 

6. MČS BÚ schválila znenie rokovacieho poriadku. 

UZNESENIE: 

MČS BÚ schvaľuje znenie rokovacieho poriadku v predloženom znení.  

ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 

7. Ivan Ivanič informoval prítomných o činnosti Bežeckého úseku za uplynulú sezónu: BÚ 

usporiadal tri kolá pretekov, súčasťou bola aj tradičná Biela stopa (Euroloppet), na margo 

toho oboznámil o vývoji spolupráce s Euroloppet – s M. Malákom boli na zasadnutí, vzniká 

nová organizácia pri Euroloppet – outdoorové športy (EOSF – European Outdoor Sports 

Federation). BÚ splnil aj stanovami dané povinnosti – organizovanie členskej schôdze. SLSA 

prispelo finančne športovcom aj v aktuálnej situácii. Predstava ďalšieho pokračovania SLSA – 

vlastné zdroje, prepojenie na svetové športové organizácie, zamerať sa na širokú športovú 

verejnosť. Podujatia boli dotované SLSA, príspevok bol poskytnutý refundáciou.  SLSA 

rozhodla o poskytnutí ďalšej dotácie pre jednotlivé úseky. Ivan Ivanič oboznámil o predaji áut, 

malá technika zostáva v majetku SLSA, nakoľko je využívaná na prípravu tratí a zabezpečenie 

chodu.  

SLSA je v niekoľkých projektoch, ktoré sú priamo napojené aj na BÚ, rozhodnuté by mali byť 

najskôr v októbri 2023.  

J. Jeřábek vyzval prítomných na priebežné overenie možností na podanie žiadostí 

o poskytnutie príspevkov, sú vypísané viaceré. Ponúkol pomoc pri spracovaní a odoslaní 

jednotlivých žiadostí. 

Ciele: projekty, nový systém členstva, SLSA vie poskytnúť aj zahraničných partnerov pri 

podávaní projektov.  

Biela stopa mala podporu aj Travel Slovakia, ako podpora turizmu.  

UZNESENIE: 

MČS BÚ berie na vedomie správu o činnosti BÚ za sezónu 2022/2023. 

ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 

8. Hospodárenie – preplatené kolá na BÚ, treba ich vyúčtovať podlžnosti.  

UZNESENIE: 

MČS BÚ berie na vedomie správu o hospodárení BÚ za rok 2022. 

ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 

9. MČS BÚ navrhuje ako delegátov na Konferenciu SLSA, ktorá sa koná 24.9.2023, miesto zatiaľ 

nie je presne určené, návrh je Kremnica, Banská Bystrica alebo Osrblie v počte 15, ostatní sú 

náhradníci, nasledovných kandidátov:  



a) Martin Bajčičák 

b) Peter Ďurčo 

c) Ján Valuška 

d) Stanislav Holienčík 

e) Michal Malák 

f) Mário Kubiš 

g) Ivan Ivanič 

h) Pavel Ševčík  

i) Pavel Melicher 

j) Ľubomír Olšiak 

k) Vladimír Staroň 

l) Alena Procházková 

m) Hana Zlatošová 

n) Marek Pisár 

o) Marek Baláž 

p) Martin Kapšo 

q) Ivan Karkošiak 

r) Viliam Trizna 

s) Michal Adamov 

t) Dušan Cerovský 

u) Andrea Šuchtárová 

v) Roman Gajdošovci 
UZNESENIE: 
MČS BÚ schvaľuje listinu delegátov na Konferenciu SLSA konanej 24.9.23 v počte 15 osôb, 
ostatní navrhovaní delegáti sú schválení ako náhradníci. Predsedníctvo BU zabezpečí formálne 
náležitosti v súvislosti s účasťou vybraných delegátov na konferencii SLSA. 
ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 

10. Ivan Ivanič predostrel ciele SLSA – dostať kvalitných pretekárov naspäť do hry, hradení 

z prostriedkov SLSA, dôležité je v metodike siahnuť po menách, ktoré dosahovali výsledky 

a ísť s nimi postaviť základňu. Ak budeme mať dobrú základňu, vieme poskytnúť pretekárov aj 

na Olympiádu. Na budúci rok spraviť SLSA Hry, kde budú všetky lyžiarske disciplíny, bol by to 

jeden víkend. Účastníci by boli deti, staršie deti, dospelí. Prípadne prizvať aj iné zimné 

lyžiarske športy.  

M. Malák – navrhuje vyžiadať si od klubov spätnú väzbu, čo bolo dôvodom ich odchodu zo 

SLA do ZSL, aby bolo možné zlepšovať podmienky v SLSA na základe konkrétnych 

pripomienok členskej základne. Nech sa vieme v budúcnosti vyhnúť rovnakým chybám, 

nastaviť systém lepšie. Požiadať aj ostatné úseky, aby oslovili aj oni svoje kluby s rovnakou 

požiadavkou. Ďalšia otázka vyvstáva: pre koho máme ďalej budovať systém? M. Kubiš 

predniesol – musíme začať zospodu. Musíme začať budovať novú silnú základňu, členskú 

základňu a potom môžeme pokračovať ďalej. I. Ivanič – nevieme poskytnúť podmienky pre 

TOP, lebo nevieme poskytnúť FIS kódy, body. M. Malák – mali by sme vedieť poskytnúť aj TOP, 

potrebujú podporu.  

I. Ivanič predstavil novú víziu fungovania a financovania SLSA.  
UZNESENIE: 
MČS BÚ navrhuje P-SLSA, aby pripravilo dotazník, kde by sa mohli kluby vyjadriť k tomu, čo sa 
im nepáčilo, čo sa im páčilo, aké majú návrhy na zlepšenie alebo zmenu fungovania do 
budúcna.  
ZA: 8  PROTI: 0 ZDŘŽAL SA: 0 



11. M. Malák informoval o projektoch, v ktorých sa zúčastnila SLSA, ide o podporu 
reprezentantov na medzinárodnej úrovni. Druhý je v spolupráci s Českou republikou, kde 
vieme zapojiť našich športovcov do kempov, ide o rozvoj stravovacích návykov, nutričné 
nastavenia pre športovca.  
I. Ivanič informoval o ďalších projektoch, ktoré budú prebiehať v októbri, je ich niekoľko. 
Ďalšia aktivita, ktorú SLSA organizuje sú kempy pre športovcov spolu s Českom, kemp bude 
najbližšie v Poľsku, prítomný bude aj fyzioterapeut, špecialista na výživu. kempy budú 
prebiehať aj na jeseň, nie sú len letné termíny. Fungovanie kempov je založené na 
individuálnej podpore pre športovcov.  
Kolieskové lyže – 22.7.23 budú mať kemp.  

12. V rôznom 
13. Návrh a schválenie uznesení MČS: 

MČS BÚ schvaľuje znenie uznesení MČS v nasledovnom znení: 
MČS BÚ schvaľuje zapisovateľa Beáta Lipovská 

MČS BÚ schvaľuje overovateľov: Jiří Jeřábek a Mário Kubiš 

MČS BÚ schvaľuje mandátovú a návrhovú komisiu: Michal Malák, Vladimír Staroň, Ján 

Valuška 

MČS BÚ schvaľuje program zasadnutia MČS v predloženom znení.  

MČS BÚ schvaľuje znenie rokovacieho poriadku v predloženom znení.  

MČS BÚ berie na vedomie správu o činnosti BÚ za sezónu 2022/2023 

MČS BÚ berie na vedomie správu o hospodárení BÚ za rok 2022 

MČS BÚ berie na vedomie priebežnú správu o hospodárení SLSA a FIRN SLA s.r.o. za rok 2022 

MČS BÚ navrhuje P-SLSA, aby pripravilo dotazník, kde by sa mohli kluby vyjadriť k tomu, čo sa 
im nepáčilo, čo sa im páčilo, aké majú návrhy na zlepšenie alebo zmenu fungovania do 
budúcna.  
MČS BÚ schvaľuje listinu delegátov na Konferenciu SLSA konanej 24.9.23 v počte 15 osôb, 
ostatní navrhovaní delegáti sú schválení ako náhradníci. Predsedníctvo BU zabezpečí formálne 
náležitosti v súvislosti s účasťou vybraných delegátov na konferencii SLSA. 
 

UZNESENIE: 

MČS BÚ schvaľuje uznesenia v predloženom znení: 

ZA: 8  PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

 

 

Zapísal: Beáta Lipovská 

 

 

 

 

 

Overil:  Jiří Jeřábek 

 Mário Kubiš 


